
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-15/2011 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 11. 1. 2011 ve 13 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Hojka, Horčic, Kaplan, Kohlíková, Pokorná Čechovská, 
Zahálka, Velenský 
Studentská komora: Holický, Severýn 
Omluveni Panská (z), Dvorský (z), Jelen (z), Janák (z), Vomáčko (z), Moravec (s), Šorm (s), 
Hradečná (s), Outlý (s), Vokoun (s), Šorm (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Suss, Fořter, Miler 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu – Kohlíková 

Jednání zahájila paní předsedkyně Kohlíková. Seznámila přítomné s programem 

zasedání. Bylo provedeno hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (11 - 0 -

0). Program zasedání byl schválen. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání ze dne 14. 12. 2010 - Kohlíková 

Hlasování (11 - 0 -0). Zápis z řádného zasedání ze dne 14.12 byl schválen. 

3. Sdělení pana děkana - Süss 

Slova se ujal pan děkan. Hovořil o těchto bodech: 

a) Vysvětlil situaci ohledně posílání vnitřní pošty, která nemusí vždy procházet 

podatelnou fakulty.. 

b) Informoval o prezentaci nového projektu spolupráce s ČOV a sportovními svazy, 

která proběhne v úterý 18.1. v posluchárně P5, koordinátorem smlouvy je Mgr. 

Kovářová, MBA. 

c) Přednesl prezentaci s tématem „Roční mzdové prostředky kateder“viz příloha. 

d) Dotazy na pana děkana: Baláš položil dotaz ohledně hodnocení bakalářské práce a 

zápočtu s tím, že se jedná o nepoměr. Dále se chtěl informovat, jak se má 

vykazovat publikační činnost u časopisů s delší dobou vydání (Acta Universiatis 

vycházejí s ročním zpožděním). Pan děkan vysvětlil, že zápočet je součástí výuky a 

není tudíž navíc hodnocen. Problémy se skluzem vydávání časopisu Acta se snaží 

řešit, aby byl časový skluz vyrovnán. Další dotaz položila Čechovská a upozornila 

na rizika kritérií, kdy může dojít k přizpůsobení chování vyučujících a ke snížení 



kvality výuky, především u kombinovaného studia. S tímto názorem se ztotožnili i 

další senátoři (Velenský, Kaplan, Kohlíková…). Pan děkan obavy chápe a bude se 

snažit orientovat na pracovníky, kteří budou pracovat pro fakultu a ne se pouze 

přizpůsobovat kritériím. K tomuto tématu promluvil i studijní proděkan Miler a 

upozornil, že snížení počtu hodin přímé výuky musí být kompenzováno přesunem 

výuky do konzultací, seminářů apod. V další diskuzi navrhl Velenský přehodnotit 

hodnotící kritéria pro skripta, učebnice a odborné časopisy (TVSM). K uznatelnosti 

odborných časopisů se připojili i další senátoři (Horčic, Zahálka). Pan děkan 

připustil hodnocení odborné práce, a to především s ohledem na TVSM. 

4. Smlouva o koupi technologického zařízení a zřízení věcného břemene - Fořter 

Pan tajemník Fořter informoval o posunu situace s koupí a zřízením věcného 

břemene, kdy došlo ke změně nabídky. Pan tajemník stáhnul uvedený bod 

z jednání a nová smlouva bude předložena na dalším zasedání. 

5. Různé 

Tajemník AS UK FTVS Zahálka předložil informaci o schůzích AS UK FTVS, 

proběhlých v kalendářním roce 2010. Celkem proběhlo 14 zasedání a vždy byl 

dostatečný počet senátorů pro jednání. Tři senátoři (Panská, Kaplan, Hradečná) 

nechyběli na žádném zasedání. Dalších osm senátorů mělo pouze jednu omluvenou 

účast. Na druhou stranu dva senátoři měli osm absencí a jeden senátor devět 

absencí. Z pohledu jednotlivých zasedání na dvou zasedáních chyběli dva senátoři, 

na třech zasedáních čtyři senátoři, na třech zasedáních čtyři senátoři, na dvou 

zasedáních pět senátorů, na dvou zasedáních sedm senátorů a na jednom osm 

senátorů. Vzhledem k velkému počtu zasedání k časovému období tři čtvrtě roku je 

zapotřebí všem senátorům poděkovat. 

 

 

Zapsal: Zahálka      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


